

Title (en)
Florentine blind.

Title (de)
Markise.

Title (fr)
Marquise.

Publication
EP 0671524 A1 19950913 (DE)

Application
EP 95103394 A 19950309

Priority
CH 70094 A 19940309

Abstract (en)

The adapter consists of a shaped wall component (1) for fastening to a wall or roof, and having spurs (31a,b) to enmesh with spurs (32a,b) on a shaped carrier (2), which fastens to the blind mounting (3b). The wall component has a retention groove (7), which when the carrier is mounted, is situated opposite a tensioning groove (8) on the carrier. An assembly plate (4) fits into both grooves, and contains a tapped hole and at least one fastening screw (5). The groove widths can also be arranged so that the tensioning groove on the carrier is larger than the retaining groove on the wall component.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Markise mit einem Wandprofil (1) zur Befestigung an einer Wand (16) und/oder Decke, mit einem Tragprofil (2) zur Befestigung an dem Wandprofil (1) und wenigstens einem weiteren Bauteil - z.B. einem Tragteil (3) - zur Befestigung an dem Tragprofil (2), wobei das Wandprofil (1) ein oder zwei Widerlager (31) aufweist für den Eingriff von einer oder zwei Rastnasen (32), die am Tragprofil (2) ausgebildet sind. An dem Wandprofil (1) ist eine Haltenut (7) ausgebildet, der im montierten Zustand eine Spannmut (8) des Tragprofils (2) gegenüber liegt. In diese beide Nuten (7,8) ist bei der Montage eine Montageplatte (4) o.dgl. einschiebbar, die durch wenigstens eine Montageschraube (5) an dem Wandprofil (1) befestigt - bevorzugt dagegen gedrückt - werden kann. Die Montageplatte erleichtert das Montieren und dient als Sicherung gegenüber einer Trennung von Wandprofil (1) und Tragprofil (2). <IMAGE>

IPC 1-7
E04F 10/06

IPC 8 full level
E04F 10/06 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04F 10/0662 (2013.01); **E04F 10/0618** (2013.01); **E04F 10/0674** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0576829 A1 19940105 - MHZ SONNENSCHUTZTECH GMBH [DE]
- [A] US 5232036 A 19930803 - BRUTSAERT L [BE]
- [DA] EP 0500030 A1 19920826 - SCAFFIDI GIOVANNI [DE]
- [DA] WO 9214009 A1 19920820 - LOHAUSEN VIKTOR [DE]

Cited by
EP3640408A1; EP3348740A1; EP3348740B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0671524 A1 19950913

DOCDB simple family (application)
EP 95103394 A 19950309